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LIETUVOS BAIDARIŲ IR KANOJŲ IRKLAVIMO FEDERACIJA 
kodas 191684452, buveinė: Vilniaus m. sav. Vilniaus m. Žemaitės g. 6 

 

 

TRENERIŲ TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2021-12-14 Nr. 2 

Posėdis įvyko nuotoliniu būdu „ZOOM“ platformoje. Garso įrašas adresu:  

http://bki.lt/doc/treneriu-taryba/2021-12-15-2as-tt-posedis.mp3  

Posėdžio pirmininkas – Vytautas Vaičikonis. 

Dalyvavo: Kęstutis Janušauskas, Sergej Sorokin, Arvydas Vaitkus. Kaip specialistas 

dėl 2-o darbotvarkės klausimo į posėdį buvo pakviestas ir dalyvavo Romas 

Petrukanecas. 

Ovidijus Manomaitis balsavo el. paštu prieš posėdį. 

Trenerių tarybos (toliau tekste – TT) pirmininkas Vytautas Vaičikonis pranešė, kad  

pagal Lietuvos baidarių ir kanojų irklavimo federacijos (toliau tekste – LBKIF) įstatų 23 

straipsnio 3 dalį  ir 20 straipsnio 5 dalį Trenerių taryba gali priimti sprendimus ir jos 

posėdis laikomas įvykusiu, kai posėdyje dalyvauja daugiau  kaip pusė Trenerių tarybos 

narių. Kvorumas yra, nes dalyvauja 4 nariai iš 5 narių.  

TT pirmininkas pranešė, kad siūlo daryti posėdžio garso įrašą, kuris bus pridėtas prie 

posėdžio protokolo, o protokole būtų labai glaustai užfiksuota kalbėjusiųjų pasisakymų 

esmė bei priimti sprendimai. TT pirmininkas  paklausė ar yra prieštaravimų dėl garso 

įrašo darymo. 

Prieštaravimų dėl posėdžio garso įrašo darymo nėra, vienbalsiai nuspręsta daryti 

posėdžio garso įrašą. 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl jaunių ir perspektyvinės rinktinės tvirtinimo (pranešėjas V. Vaičikonis); 

2. Dėl 2022m. sprinto atrankos taisyklių kūrimo - diskusija (pranešėjas V. 

Vaičikonis); 

3. Dėl atrankos taisyklių į jaunių rinktinę 2022m kūrimo - diskusija (pranešėjas V. 

Vaičikonis); 
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1. SVARSTYTA (dėl jaunių ir perspektyvinės rinktinės tvirtinimo). Garso įraše nuo 

00:01:05. 

Pranešėjas V. Vaičikonis pristatė jaunių ir perspektyvinės rinktinės kandidatus. 

Sąrašas buvo sudarytas remiantis pirmo posėdžio diskusija. K. Janušauskas pasiūlė 

dokumento smulkius pataisymus. Už kiekvieną kandidatą buvo balsuota atskirai, 

Ovidijus Manomaitis balsavo elektroniniu paštu (balsuota už visus kandidatus - UŽ). 

NUTARTA: 

1. Patvirtinti jaunių ir perspektyvinės rinktinės sąrašą. 

BALSUOTA SEKANČIAI: 

 Lietuvos BKIF jaunių sprinto rinktinė 

Nr. Vardas Pavardė UŽ PRIEŠ SUSILAIKĖ 

1. Domas Bareika O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

2. Linas Bukauskas O. M., S. S., K. J., A. V., V. V. - V. V. 

3. Povilas Čepelė O. M., S. S., K. J., A. V., V. V. - V. V. 

4. Nedas Kraujalis O. M., S. S., K. J., A. V., V. V. - V. V. 

5. Ignas Nakčeris O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

6. Ieva Nekrošaitė O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

7. Henrikas Noreikis O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

8. Norbertas Vaitkus O. M., S. S., K. J., A. V., V. V. - V. V. 

9. Jevgenij Budionov O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

10. Lukas Gudijus O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

11. Denis Kovaliov O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

12. Adas Stefanovič O. M., S. S., K. J., A. V. - - 

13. Mantas Skarulskis O. M., S. S., K. J., A. V. - - 
 

Lietuvos BKIF perspektyvinė sprinto rinktinė 

Nr. Vardas Pavardė UŽ PRIEŠ SUSILAIKĖ 

1. Tomas Jusevičius O. M., S. S., K. J., A. V., V. V.   

2. Gabrielė Čerepokaitė O. M., S. S., K. J., A. V., V. V.   

3. Viačeslav Buglak O. M., S. S., K. J., A. V., V. V.   

4. Diana Safronova O. M, V. V. K. J.,  A. V., S. S 

5. Dainius Medekša O. M., S. S., K. J., A. V., V. V.   
 

2. SVARSTYTA (Dėl 2022m. sprinto atrankos taisyklių kūrimo - diskusija). Garso 

įraše nuo 00:15:15. 

Daugiausiai dėmesio buvo skirta atrankai į baidarę keturvietę. Pranešėjas Vytautas 

Vaičikonis pristatė olimpinės rinktinės (8-ių baidarininkų) sportininkų nuomonę dėl 

atrankos į keturvietę baidarę. Prie posėdžio laikinai prisijungė ir rinktinės treneris 

Romualdas Petrukanecas, kuris išsakė savo nuomonę. Svarstytu klausimu pasisakė 

visi posėdyje dalyvavę TT nariai. Pagal vyraujančias nuomones bus paruoštas 

atrankos taisyklių projektas ir sekančiame posėdyje galutinai priimtas sprendimas. 

Klausimas apsvarstytas, balsuota nebuvo. 
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3. SVARSTYTA (Dėl atrankos taisyklių į jaunių rinktinę 2022m kūrimo - diskusija). 

Garso įraše nuo 00:40:00. 

Pranešėjas Vytautas Vaičikonis pristatė klausimo esmę: šiuo metu jaunių rinktinė 

sudaroma neturint aiškių taisyklių. Diskutuota dėl galimo sportininkų skaičiaus 

rinktinėje, dėl galimų kliūčių atrenkant sportininkus. Buvo aptarta galimybė naudoti 

ne tik užimtas vietas, bet ir laikus. Diskutuota apie tai, kad reikėtų atsižvelgti ne tik į 

olimpines rungtis, bet vienvietėmis laimintys ne olimpinėse rungtyse sportininkai taip 

pat turėtų patekti į rinktinę Svarstytu klausimu pasisakė visi posėdyje dalyvavę TT 

nariai. Pagal vyraujančias nuomones bus paruoštas atrankos taisyklių projektas ir 

sekančiame posėdyje galutinai priimtas sprendimas. Klausimas apsvarstytas, 

balsuota nebuvo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas    
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